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Слово підтвердилось ознаками!

П р е п о д о б н у  С уд ж і н  Л і , 
президента Асоціації пасторів, 
запросили у Фінляндію та Росію 
місцеві пастори  і віруючі. Там 
відбулася кампанія з хустками і 
семінар пасторів. Після 13-денної 
місіонерської подорожі преподобна 
Лі повернулася 23 червня 2015 року. 

19 червня вона прочитала лекцію 
на семінарі пасторів, який проходив 
у  Церкві  Манмін  міста  Санкт-
Петербург, Росія (пастор Владімір 
Осіпов, голова Об’єднаної церкви 
святості  Ісуса  Христа ,  Росія) . 
Багато пасторів з Естонії, Білорусі і 
віддалених областей Росії відвідали 
семінар, маючи палке бажання 
отримати благодать. Були навіть 
такі, які їхали поїздом протягом 48 
годин. 
Л і д е р  п р о с л а в л я н н я  Роу з 

Хан ,  віце-президент  Комітету 
виконавчих  вид і в  мистецтв , 
прославила Бога російською мовою, 
а танцювальна команда могутнього 
п р о с л а в л я н н я  п р е д с т а в и л а 
прекрасні  вистави  у  супроводі 
російських пісень. Преподобна Лі 
проповідувала на тему зразкової 

проповіді  доктора  Джерок  Лі 
«Слово про хрест» і пояснила, 
чому Бог посадив дерево знання 
добра і зла; розповіла про план 
зрощення людства і характеристику 
Спасителя. Відвідувачі отримали 
дуже  багато  благодаті .  Один  з 
них промовив: «Я дізнався про 
Євангеліє святості доктора Лі, але 
завдяки цьому семінару я зрозумів, 
як застосувати свої знання у житті, 
а також те, що це – суть Євангелія 
святості». 
Був  також  присутній  пастор 

Максим Томасов, президент ТБН-
Балтія в Естонії. Він розповів, 
що отримав Божі благословення 
в ідколи  підтримав  Кампанію 
доктора Джерок Лі в Естонії у 
2010 році. Його аудиторії дійсно 
сподобалися програми-проповіді 
ВХМ доктора Лі.

2 0  ч е р в н я  п р е п од о б н а  Л і 
провела Кампанію з хустками у 
театрі «Колізей» в центрі Санкт-
Петербурга (Книга Дії 19:11-12). 
Місцева команда прославляння 
прославила Бога у повноті Духу, 
а потім вітальне слово промовив 

пастор  Дмітрій  Поляков ,  який 
перекладав проповіді доктора Лі під 
час Об’єднаної кампанії в Росії у 
2003 році. Був представлений диск 
«Сила Бога», а артисти-виконавці 
Манмін прославляли і танцювали. 
Відвідувачі сповнилися благодаті і 
вогню Святого Духу. 
Потім преподобна Лі прочитала 

проповідь про духовну і тілесну 
в і р у.  П і с л я  п р о п о в і д і  в о н а 
помолилася про хворих з хусткою 
сили, і багато людей зцілилося від 
своїх хвороб. 88-річна жінка майже 
втратила  свій  зір ,  вона  бачила 
невиразні обриси, ніби перед очима 
стояв  густий  туман .  Але  після 
молитви преподобної Лі зір став 
ясніший, жінка почала упізнавати 
людей. Вона з радістю свідчила про 
своє зцілення. 
Чоловік, ліва частина тіла якого 

була паралізована, почав вільно 
рухати своїми лівими кінцівками, 
а інший чоловік викинув милиці і 
пішов. Багато людей свідчили про 
зцілення від артриту, болю у спині, 
СНІДу та інших хвороб.

1 3  ч ер вня  пер ед  поч ат ком 

с ем і н а ру  і  камп ан і ї  в  Ро с і ї 
м і с і о н е р с ь к а  к о м а н д а  з 
преподобною  Лі  при ї ха л а  у 
Фінляндію і провела Фестиваль 
про с л а вл янн я  і  Кампан ію  з 
хустками .  Виступила  місцева 
команда прославляння і артисти-
в и ко н а в ц і  Ма н м і н .  П о т і м 
п р е п о д о б н а  Л і  п р о ч и т а л а 
проповідь «Чому Ісус – наш єдиний 
Спаситель?» Після проповіді вона 
помолилася про хворих, і чоловік, 
який ходив з палицею внаслідок 
паралічу суглобу стегна, почав 
ходити без палиці. Люди, які мали 
труднощі з пересуванням, почали 
вільно ходити без милиць. Інші 
зцілилися від грижі поперекового 
диску, артриту і алергії. 
Збори за участю преподобної Лі у 

Церкві «Благословення» 14 червня, 
а також у Церкві «Слово Життя» у 
Гатчині, Росія. Ці збори сповнили 
членів церкви радістю і подарували 
відчуття повноти. 
Проповідувалося про могутні 

справи Бога та Ісуса Христа, і слово 
підтвердилося (Євангеліє від Марка 
16:20). Славимо Бога за все. 

У червні преподобна Суджін Лі (фото 1) провела семінар пасторів і Кампанію з хустками в Росії та Фінляндії. Фото 2-5: присутні пастори і віруючі слухали слово життя, відчули 
могутні справи і відновилися, відчувши Божу любов. Фото 6 і 7: артисти-виконавці і люди, які свідчили, під час Кампанії з хустками. Фото 8 і 9: збори у церкві «Благословення» у 
Фінляндії і Фестиваль прославляння. 
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Семінар пасторів і кампанія з хустками в Росії та Фінляндії
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 
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Видавництво Центральної Церкви Манмін 
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Старший пастор доктор Джерок Лі

«Не свідкуй неправдиво на свого ближнього!» (Книга Вихід 20:16)

«Не свідкуй неправдиво на свого ближнього!»

Деякі  люди  стверджують ,  що  не 
говорять неправди. Але з точки зору Бога, 
Який є істина, більшість людей часто 
бреше. Так само, невеличку часточку 
бруду можна побачити під променями 
яскравого світла, а у темряві – неможливо. 
Тож давайте розглянемо такі випадки 
неправди. 

1. Говорити, що ви зробили те, чого не 
робили, і не робили того, що зробили
Під час суду ясно видно, який значний 

негативний вплив може мати неправдиве 
свідчення. Під час судового провадження 
слова  свідка  прямо  впливають  на 
рішення присяжних. Внаслідок впливу 
неправдивого свідчення невинну особу 
можуть визнати винною і навіть засудити 
на смертну кару, поклавшись на слова 
свідка. 

В Біблії говориться, що свідок і суддя 
мають бути дуже розсудливими. Це 
говорить про те, що люди повинні слухати 
не лише одного свідка, але двох або 
трьох осіб, щоби правильно розібратися 
у ситуації. Ми також розуміємо, що 
неправдивий свідок має бути покараний 
(Книга Повторення Закону 19:15-20).
Це означає, що Божі діти не повинні 

говорити неправду у своєму житті, якою 
б незначною вона не здавалася. Крім 
того, якщо вони будуть мовчати, маючи 
при цьому говорити правду, це також 
вважатиметься неправдою. Наприклад, 
припустимо, що ми бачимо, як когось 
несправедливо звинувачують у тому, що 
зробили ми, але продовжуємо мовчати. 
Або якщо ми купуємо щось у магазині, 
і продавець помилково дає нам забагато 
здачі, а ми просто заберемо її, ми не 
можемо стверджувати, що ми чесні. Бог 
бажає, щоби ми не лише «не говорили 
неправду». Він хоче, щоби наше серце 

було правдивим, і всі наші слова і справи 
були правдивими. 
Інколи  люди  говорять  «невинну 

брехню». Наприклад, якщо хтось вас 
запитав, чи ви вже їли, ви можете 
відповісти, що їли, але насправді це не 
так. У такому випадку все-таки краще 
сказати чесно: «Ні, але мені не хочеться 
їсти».
Давайте розглянемо подібний випадок, 

про який написано в Біблії. Коли Саул 
намагався вбити Давида, Йонатан заховав 
Давида у полі і не сказав правду своєму 
батькові Саулу. Замість того, він сказав, 
що Давид пішов на зустріч зі своїми 
братами. Хоча то був не найкращий вибір, 
він все-таки зробив все можливе, щоби 
врятувати Давида. 
Як видно із цієї історії, якщо ми 

говоримо  неправду,  маючи  добрі 
наміри, не бажаючи вигоди для себе, 
Бог не засуджує нас за це. Але якщо ми 
набудемо вищого рівня доброчинності, 
така ситуація з нами не трапиться, і ми 
не потрапимо у пастку, коли необхідно 
буде говорити «невинну брехню». Бог діє 
таким чином, що ми зможемо уникнути 
такої ситуації. Оскільки Бог знає навіть 
наше внутрішнє серце, і ми не можемо 
обманути Його, ми спершу повинні мати 
правдиве серце, отримати мудрість згори і 
завжди промовляти доброчесні і люб’язні 
слова. 

2.  Додавати  або  випускати  щось , 
керуючись власними думками і почуттями
Коли люди передають інформацію 

іншим ,  вони  часто  додають  або 
випускають щось. Якщо вони роблять 
це з добрим наміром, це може не здатися 
поганим .  Але  якщо  це  робиться  з 
лихим наміром, це може призвести до 
непорозуміння між людьми. Це проблема. 
Навіть якщо вони говорять такі самі 
слова, в залежності від інтонації і манери 
вимовляння значення може змінитися. 
Наприклад, слово «Чому», вимовлене 

з благанням і хвилюванням, і запитання 
«Чому ? » ,  в имо вл е н е  з  п е в ним 
твердженням і гнівом, мають абсолютно 
різні значення. Звичайно, важко передати 
слова іншої людини саме так, як воно було 
сказане оригінально, ніби аудіо-запис. 
Але ми повинні намагатися передавати 
первісний намір людини, яка промовила 
ті слова, якомога точніше. 
Також  навіть  якщо  ми  можемо 

правильно передати суть, якщо це 
не люб’язно або повчально, якщо це 
неправда, ми не повинні того говорити. 
Незважаючи на те, що ми передаємо 
інформацію, маючи добрі наміри, серце 
слухача розіб’ється, що в результаті 

приведе до припинення подружніх 
стосунків між людьми. 
В  Євангелії  від  Матвія  12:36-37 

написано: «Кажу ж вам, що за кожне 
слово пусте, яке скажуть люди, дадуть 
вони відповідь судного дня! Бо зо слів 
своїх будеш виправданий, і зо слів 
своїх будеш засуджений». Сподіваюся, 
ви будете промовляти лише люб’язні і 
повчальні слова, щоби Бог вас визнав 
праведною людиною. 

3. Промовляти слова, які судять, або 
критикують людину, насправді не знаючи її 
серця
Коли людина бачить обличчя і дії 

інших людей, або чує про них, вона часто 
судить їхнє серце з точки зору власних 
думок і почуттів. Ваш друг пройшов повз 
вас, навіть не помітивши. Можливо, він 
погано бачить, або про щось задумався. 
А ви можете подумати: «Він не звернув 
на мене уваги», або «Він погано до мене 
ставиться?» 
Незважаючи на те, що ми можемо 

швидко зрозуміти почуття іншої людини, 
і ми дуже близькі до неї, все-рівно важко 
зрозуміти серце людини. Дуже багато 
людей неправильно розуміють, судять 
і відчувають неприязнь. Вони зводять 
наклепи і критикують інших людей лише 
тому, що покладаються на власні норми 
і правила. Це може стати «неправдивим 
свідченням», тому що люди можуть 
сказати щось, керуючись власними, 
неправильними, думками. І це може 
відрізнятися від того, яким насправді є 
серце людини. Якщо ми приєднуємося 
до  о судження  і нших  людей ,  це 
також нерозсудливо – брати участь у 
неправдивому свідченні. 
Більшість людей тіла думають, що інші 

люди проявлять свою злість так само, як 
вони, опинившись у такій саме ситуації. 
Тобто, людина з брехливим серцем 
підозрює, що інші також обдурять її. 
Людина, яка зневажає інших, думає, що у 
подібній ситуації до неї поставляться так 
само. Отже, ми не повинні осуджувати і 
звинувачувати інших, покладаючись на 
власні норми і правила. 
Якщо людина говорить про провини 

інших і критикує їх, вона повинна 
розуміти, що чинить ще більше зло 
(Євангеліє від Матвія 7:1-5). Ми можемо 
розпізнати провини інших людей лише 
позбувшись власного зла і освятившись. 
Але насправді, коли ми позбудемося зла, у 
нас не виникатиме бажання спостерігати 
за  провинами  інших .  Ми  скоріше 
будемо помічати лише гарне в них і 
приховуватимемо їхні провини. 
У Посланні Якова 4:11 написано: 

«Не обмовляйте, брати, один одного! 
Бо хто брата свого обмовляє або судить 
брата, той Закона обмовляє та судить 
Закона. А коли ти Закона осуджуєш, то 
ти не виконавець Закона, але суддя». 
Це говорить про те, що осудження і 
звинувачення братів – це велике зло. Це 
ніби намагатися стати подібним до Бога, 
Котрий є єдиним Суддею.
Ми  повинні  пам’ятати  ще  одне . 

Ми не повинні судити Боже Слово, 
покладаючись на власні думки. Бог 
може зробити навіть те, що абсолютно 
неможливе  для  людини .  Тому  ми 
не  повинні  думати  і  говорити  те , 
що неправильне або помилкове по 
відношенню до Слова. 
Інколи  люди  говорять  неправду, 

хоча не мають лихих намірів. Вони 
перебільшують або зменшують те, що 
відбулося насправді. Хтось може сказати, 
що людина з’їла «багато» якоїсь страви. 
А інший скаже, що людина «з’їла все 
повністю». Хтось може сказати, що 
«нічого не залишилося», хоча насправді 
трохи залишилося. Ми можемо почути: 
«Всі згодні», хоча насправді згодні лише 
деякі люди. 
Деякі  люди  говорять  про  певну 

кількість чогось, хоча вони не впевнені 
у кількості. Незважаючи на те, що вони 
не збиралися брехати, це все одно є 
неправдою. Розглянемо приклад людини, 
яка говорить щось, керуючись власною 
точкою зору. За обіднім столом начальник 
обідав з іншими людьми і сказав: «Їжа 
трохи пісна». Хтось почув і передав далі: 
«Начальник сказав, що на столі немає 
м’яса». Може здатися банальним, але 
все рівно вони додали або відняли від 
істинних слів. 
Якщо серце людини наповнене лише 

істиною, вона не буде додавати або 
упускати щось. Вона не буде додавати 
свої почуття і думки. Отже, якщо вам 
не вистачає правдивості у словах, 
незважаючи на те, що це дрібниці, ви 
повинні зрозуміти, що ви досі маєте 
неправдивий характер. Якщо ви не 
позбулися кореня неправди, у дуже 
безнадійній ситуації ви також можете 
сказати неправду, зашкодивши іншим. 
Тому, я закликаю, щоби ви позбулися 
цього повністю. 

Любі  брати  і  сестри  у  Христі ,  я 
закликаю вас, дітей Бога, Який є Світло, 
здобути чисте серце, вільне від неправди, 
навіть у незначних питаннях. В ім’я 
Господа нашого я молюся про те, щоби 
Бог осяяв ваш шлях, захистив вас у 
труднощах і вилив багато доброго у 
вашому житті істини (Псалом 84:11). 
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Якщо ви сприймаєте певну ситуацію, покладаючись 
на власну точку зору, власний досвід і спосіб 
мислення, це може призвести до роботи душі, яка буде 
неправильною в очах Бога. Тоді ви можете додати свої 
думки до сказаного іншою людиною, або випустити 
щось, керуючись власними думками. Це може 
призвести до осудження, звинувачення, непорозуміння 
і навіть неприязні.
Припустимо, хтось сказав вам: «Я був на горі 

Кимгансан. Там було так гарно, що на очі наверталися 
сльози». Дехто може подумати: «Невже ця людина 
плакала, коли побачила гору? Вона перебільшує!» 
Вони можуть подумати так, тому що прекрасний вид 
природи ніколи не зворушував їх. 
Припустимо, чоловік пізно повернувся з роботи 

додому. Він непривітний і навіть не відповідає на 
запитання своєї дружини. Вона може відчути себе 
незатишно і подумати: «Як він може так ставитися 
до мене? Однак, вона може поставити себе на місце 
чоловіка: «Напевно, він стомився. Можливо, у нього 
був важкий день на роботі». Вона може зрозуміти свого 
чоловіка і утішити його. З іншого боку, якщо чоловік 
думає про свою дружину, яка чекає на нього допізна, 
він не буде робити так, щоби вона хвилювалася. Таким 

чином, якщо чоловік або дружина думають в істині 
і намагаються уявити себе на місці іншого, можна 
зберегти мир. 
Коли ми дізнаємося про недоліки інших людей, ми 

не повинні судити і думати: «Чому людина завжди так 
діє?» Замість цього ми повинні зрозуміти її, подумавши: 
«Напевно, є причина, чому вона так робить». Навіть 
якщо ми зазнаємо збитків через якусь людину, ми 
повинні поставити себе на її місце, зрозуміти і обійняти 
її. Так, прощаючи недоліки інших людей і милуючи їх, 
ми можемо отримати мир з усіма людьми. 
Звичайно, це не означає, що ми повинні будь-що 

покривати їхні провини і називати лиходіїв добрими 
людьми. Це означає, що ми не повинні ненавидіти 
їх або ігнорувати їх через їхні погані вчинки. Коли 
ми докоряємо їм за їхні недоліки, ми повинні добре 
все пояснювати і намагатися допомогти їм зрозуміти 
помилки. Ми повинні мати справжню любов і надію на 
те, що їхні душі будуть процвітати. 
Інколи вам може здатися, що вам важко чинити 

справу душі, яка належить істині. Тоді ви можете 
перевірити свої думки, почуття, слова, справи і 
старатися помишляти в істині. Крім того, ви повинні 
через палку молитву отримати Божу силу. 

Справа душі, яка належить істині
Людина може пам’ятати те, що вона побачила, почула, чого навчилася. Вона може все пригадати, 
тому що має душу. Користуючись дією душі, Божі люди повинні робити це в істині, і лише тоді 
вони зможуть стати людьми духу. Тож що ми маємо робити, щоби наші душі перебували в істині? 

Люди мають різну культуру, цінності, різні 
точки зору, тому що вони навчаються по-різному 
і зростають у різному середовищі. Тому те, що 
є правильним для однієї людини, для іншої – 
неправильно відповідно до її совісті. Критерій 
праведності у цьому світі відрізняється в залежності 
від часу, місця і культури. 
За яким зразком можна відрізнити добро від зла? 
Віруючі в Бога повинні вивчати Боже Слово і 

розпізнавати все, покладаючись на істину. Тож 
ми повинні старанно прислухатися до істини, 
вивчати її і робити її духовним хлібом. Ми повинні 
читати Біблію, відкинути хибні стандарти, яким 
ми навчилися у цьому світі. Дещо таке, що люди 
вважають істиною, узгоджується з Біблією, але 

більшість її заперечує. 
Наприклад, люди у цьому світі думають, що 

мститися ворогові правильно, але Боже Слово 
говорить нам, щоби ми любили навіть своїх ворогів. 
Деякі батьки просять своїх дітей сказати, що їх немає 
вдома, коли дзвонить якась неприємна людина. Дехто 
користується речами інших людей і не повертає їх, 
або бере речі без дозволу. Вони навіть не сприймають 
це серйозно. Але з точки зору Божого Слова такі дії – 
це обман і злодійство. 
Наступні покоління стають більш лихими, люди 

більше шукають власної вигоди, здійснюють на 
практиці неправду, навіть не усвідомлюючи того. 
Це тому, що вони осуджують і звинувачують інших 
відповідно до власних норм і правил. 

Щоби наша душа діяла лише в істині, ми повинні 
сприймати все, керуючись істиною. Те, як ми 
почуваємося зараз, дуже залежить від того, що ми 
відчували спочатку. 
Наприклад, люди, які мають душу, що діє у 

неправді, побачивши дуже енергійну людину, можуть 
подумати: «Він дуже випендрюється». Їх завжди 
щось турбує. І навпаки, люди, душа яких належить 
істині, можуть подумати: «Це дуже гарна, працьовита 
людина, яка працює для Божого Царства». 
Отже, коли ми взаємодіємо і працюємо разом з 

іншими людьми, ми повинні думати і відчувати все 
у найкращому світлі. Коли ми зустрічаємо людей, 
які відрізняються від нас характером і культурою, і 
думаємо: «Він мені не подобається», ми матимемо 
погані почуття і вони можуть тривати довго. Але 
якщо ми поставимо себе на їхнє місце, спробуємо їх 
зрозуміти і думати у перспективі добра, ми зможемо 

добре ставитися до них. 
Тобто, ми повинні думати і відчувати все з точки 

зору добра. Для цього ми завжди повинні бачити, 
чути і вкладати добро у себе. 
Звичайно, ми не можемо повністю відгородитися 

від зла, тому що ми відкриті великій кількості 
неправди протягом життя у цьому світі. Але буде 
добре, якщо ми не будемо бачити, чути і пам’ятати 
лихе, і таким чином триматися в істині. Якщо ви не 
можете того уникнути, ви повинні прийняти це в 
істині і доброті. 
Припустимо, ви побачили у кіно сцену насилля. 

Дехто скаже: «Це круто». Але так само можна 
подумати, покладаючись на істину: «Насилля завдає 
біль іншим людям. Ми повинні бути уважнішими». 
Якщо ви вже вклали щось у своє серце, керуючись 
неправдою, ви повинні намагатися замінити це 
почуттям правди, або зовсім не думати про це. 

По-перше, ми повинні все 
розрізняти, покладаючись 
на істину, як на зразок

По-друге, ми повинні 
сприймати все з точки 
зору істини

По-третє, у кожному 
конкретному випадку 
ми повинні намагатися 
поставити себе на 
місце іншої людини

1

2

3
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ВМХЛ Урім букс

Це сталося у суботу, 25 квітня 2015 року об 
11:56. Ми проводимо недільні богослужіння 
у суботу, тож ми були у церкві. Члени моєї 
церкви спускалися вниз на обід після ранкового 
недільного служіння. 
Близько 12 дня землетрус у 7,8 балів вразив 

ту область і продовжувався більше години. 
Більшість членів церкви вийшли з будівлі і 
стали на дорозі. Я заспокоїла членів церкви, 
які перебували на третьому поверсі і пішла на 
четвертий поверх, де знаходився офіс. Лідери 
церкви підбирали речі, що впали і шукали те, 
що могло знадобитися членам церкви. 
Але землетрус посилився, тож ми разом 

з  лідерами  церкви  отримали  молитву 
старшого пастора Джерок Лі, записану в системі 
автовідповідача. Потім я щиро покаялася у тому, що 
мені важко було спілкуватися з деякими членами 
церкви, а також що я звинувачувала деяких лідерів, 
незважаючи на те, що була їхнім пастором. У ту 
мить я зрозуміла, що то може бути остання мить 
мого життя. Але скоро я почала думати про своїх 
членів церкви. Я думала, що не витримаю, якщо 
вони постраждають або якщо у них виникнуть 
проблеми. 
Пізніше я почула про те, що члени церкви стояли 

на дорозі і спостерігали за церквою. Будівля вужча і 
вища, ніж інші. Вона хиталася так, ніби їхала верхи. 
Це виглядало дуже небезпечно. Вони плакали і 

молилися. 
О 13 годині я провела молитовні збори замість 

богослужіння, яке мало відбутися о 14. Я почала 
шукати те, у чому я мала покаятися перед Богом, і 
каялася разом із членами церкви. Після молитовних 
зборів я дозволила членам церкви іти додому 
і молилася у кафетерії у дворі будівлі з тими 
членами церкви, які побажали залишитися. О 17:45 
розпочалися Молитовні збори Даниїла, і ми увійшли 
у приміщення. Ми були присутніми на Особливих 
молитовних зборах Даниїла, які відбувалися у 
Центральній Церкві Манмін у Сеулі завдяки 
Всесвітній християнській мережі. 
Особливі молитовні збори Даниїла закінчилися 

наступного дня, у неділю. Ми отримали 
молитву благословення старшого пастора через 
ВХМ. Він помолився про нас у Місіонерському 
центрі в Непалі. Передбачалося, що всю 
територію Непалу вразить ще сильніший 
землетрус, від 9 до 12 балів, а також буде злива. 
Міг початися схід снігових лавин. Тож ніхто не 
був упевнений у тому, що залишиться живим. 
Однак ми отримали молитву старшого 

пастора. Члени моєї церкви не виявили жодного 
ушкодження у своїх домівках. Їхні оселі також 
були неушкоджені. Незважаючи на те, що 
будинки, які стояли поряд і попереду, були 
зруйновані, оселі членів церкви, а також їхніх 
родичів, були захищені. Всі 196 церков-філій і 

товариських церков перебували під захистом Бога. 
Квітневий землетрус 2015 року у Непалі знищив 

багато місць, де відбувалося ідолопоклонство: 
індуїстські і буддійські храми. Але всі члени 
церкви Манмін були повністю захищені. То було 
дивовижно. Я могла відчути велику і глибоку любов 
Бога, Який бажає спасти душі у Непалі. 
Під час цієї катастрофи я бачила смерть безлічі 

непальців. Вони не зустріли Господа і досі 
поклонялися ідолам. Мені було їх дуже шкода. Я 
вирішила бути духовним воїном, який проповідує 
Євангеліє святості і Божу силу у Непалі. Я 
докладатиму ще більших зусиль заради спасіння 
душ. Алілуя! 

Сусміта Сілвал, 34 роки Ебігейл Таман, 37 роківСанджая Сакья, 26 років

Пастор Грейс Лі, 41 рік,  
Місіонерський центр Манмін у Непалі

«У квітні 2015 року під час землетрусу 
у Непалі ми були захищені» 

25 квітня 2015 року великий землетрус у 7,8 балів з поштовхами після основного землетрусу вразив Непал. То була найстрашніша 
природна катастрофа, яка вразила Непал з 1934 року. Вона забрала життя багатьох людей і спричинила великі збитки для їхнього 
майна. Місіонерський центр Манмін у Непалі знаходиться у місті Лалітпур. Оскільки це густо населений столичний регіон, він мав 
дуже постраждати. Однак всі 196 церков-філій, так само як і центр, були надійно захищені. 

Перед моїм будинком знаходиться озеро, 
посередині якого стояв старий індуїстський 
храм. Зазвичай я бачила його, коли відчиняла 
в і кно .  Коли  я  прийшла  додому  п і сля 
Молитовних зборів Даниїла, я побачила, що 
величезний храм потонув в озері внаслідок 
землетрусу.  Однак  мій  дім  залишився 
неушкодженим. Цілими залишилися навіть 
пляшки і чашки. Дивовижно!

Я працюю у магазині тканин, за стіною 
якого знаходився індуїстський храм. У тій 
місцевості багато індуїстських храмів. Той 
храм зруйнувався внаслідок землетрусу. 
Однак ,  місце  моєї  роботи  залишилося 
неушкодженим. Бог дозволив мені відчути 
простір пастуха. Слава Богу. Алілуя! 

Моя свекруха майже не померла, випивши 
отруту від шкідників. Але отримавши молитву 
доктора Лі, вона повернулася до життя. 
Вона жила у старій глиняній хаті. Коли в 
країні стався землетрус, вона була дома 
сама. Всі будинки зруйнувалися, а її хата, 
де вона тримала портрет старшого пастора, 
залишилася неушкодженою. Моя свекруха 
також вціліла. 


